

Title (en)

Pneumatic fibre-conveying system.

Title (de)

Pneumatische Rohrförderanlage für Fasern.

Title (fr)

Installation pour l'alimentation pneumatique en fibres.

Publication

EP 0298508 A1 19890111 (DE)

Application

EP 88110963 A 19880708

Priority

DE 3722773 A 19870709

Abstract (en)

There are pneumatic fibre-conveying systems, especially for textile slivers, which have a conveyor tube and a disconnectable conveyor device for introducing the fibres into a mouth of the conveyor tube. <??>So that the conveyor device can be disconnected automatically when a build-up occurs in the region of the mouth of the conveyor tube, there is a build-up surface (6) which at least partially surrounds the mouth (5) of the conveyor tube (2) and which is operatively connected to a switch (7) for disconnecting the conveyor device (3), in such a way that, when the pressure occurring on the build-up surface (6) rises above a predetermined value, a disconnection signal can be generated. <??>The pneumatic tube conveyor system is suitable for conveying slivers or rovings in textile installations. <IMAGE>

Abstract (de)

Es sind pneumatische Rohrförderanlagen für Fasern, insbesondere für textile Faserbänder bekannt, die ein Förderrohr und eine abschaltbare Fördereinrichtung zum Einführen der Fasern in eine Mündung des Förderrohrs aufweisen. Um bei Auftreten eines Staus im Bereich der Mündung des Förderrohrs die Fördereinrichtung automatisch abschalten zu können, ist eine die Mündung (5) des Förderrohrs (2) wenigstens teilweise umgebende Staufläche (6) vorgesehen, die mit einem Schalter (7) zum Abschalten der Fördereinrichtung (3) derart wirkungsverbunden ist, daß bei einem Ansteigen des an der Staufläche (6) auftretenden Drucks über einen vorbestimmten Wert ein Abschaltsignal erzeugbar ist. Die pneumatische Rohrförderanlage eignet sich zum Fördern von Faserbändern oder Lunten in textiltechnischen Anlagen.

IPC 1-7

D01G 23/08

IPC 8 full level

B65G 51/02 (2006.01); **B65H 51/16** (2006.01); **D01G 15/46** (2006.01); **D01G 23/08** (2006.01); **D01H 5/72** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B65H 51/16 (2013.01 - EP US); **D01G 15/465** (2013.01 - EP US); **D01H 5/72** (2013.01 - EP US); **B65H 2701/31** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- GB 1321809 A 19730704 - RIETER AG MASCHF
- CH 511179 A 19710815 - ELITEX ZAVODY TEXTILNIHO [CZ]

Cited by

CH714868A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE ES FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0298508 A1 19890111; EP 0298508 B1 19910703; DE 3722773 C1 19890112; DE 3863496 D1 19910808; ES 2023469 B3 19920116;
JP H01221525 A 19890905; JP H0329895 B2 19910425; US 4967946 A 19901106

DOCDB simple family (application)

EP 88110963 A 19880708; DE 3722773 A 19870709; DE 3863496 T 19880708; ES 88110963 T 19880708; JP 16999688 A 19880707;
US 21494588 A 19880705